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الاتصالات والصيانة 

Communications and maintenance

البناء والتشطيب 

Construction and finishing

Designالتصميم  Road worksأعمال الطرق  

Logisticsالخدمات اللوجستية  Security systemsالأنظمة الأمنية 

Servicesخدماتنا

الديكورات والأثاث 
Decorations and furnitureتنظيم المعارض والمؤتمرات

Organizing exhibitions and conferences
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طلحةا  ماة  تمتلك شركة سريع العربيةة برةرات يويلةة بةي باةاش الم ةاريع قتةد اححة    ااةا  م
ل ةودة بي تحديم بدمة متميةةة للعمة ش ايةم تمتةاق بدتةة تااية  عةالي ا2019تأسيسها عام 

لمعيةار بحد قضعاا ال ودة هي المعيار الأساسي بي تااي  الم اريع قهةو محةدم لةدياا عة  ا
.  الربحي قبالتالي  عمل على مردأ ثاب  قهو أن العميل أقل  

Rapid Arabian Company has long term experiences in regards to 
construction projects and it had made successful progress since 
establishment date in serving its clients, as we specify in high 
implementation quality as quality being our priority standard also clients 
and customers satisfaction along with it.

ية نبذة تعريف

Biography



4

وعيةة إن يموح الريادة قشعف التمية ي علاا بي سعي دائم لأن  كةون الأبلةل بةي ا ةم ق 
ات اتاةةةا بمةةةا اسةةةترماراتاات متسةةةلحي  بةةةالتطوير الةةةدائم لأدائاةةةا بمةةةا يواكةةة  يموااتاةةةا قتاويةةةع م
بةةي يميةةع يتماشةةى مةةع ر رةةات عم ئاةةا ليةةدبعاا بةةي الاهايةةة  حةةو تحويةةة تةةدراتاا التاابسةةية

كةةة الأ  ةةطة التةةي  عمةةل بهةةا لاكةةون قااةةدة مةة  أقلةةى شةةركات المحةةاقلت قالراةةاش بةةي الممل
.  ااهمالعربية السعودية ي   أن ياطر إلياا ال ركاش قالعم ش ك ةش ل يت رأ م  عمليه   

The ambition of leadership and the passion for excellence make us always 
strive to be the best. in the size and quality of our investments armed with 
the constant development of our performance in keeping with our 
ambitions and diversification of our products in line with the wishes of our 
customers to eventually push us to strengthen our competitiveness in all 
the activities we operate in being the same one of the first contracting and 
construction companies in Saudi Arabia must partners and clients see us as 
an integral part of their success process.

رؤيتنا 

our vision
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مستنداتنا

Our Documents
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ركات بهةو يعترر الهيكل التاظيمي أاد أهةم العاارةر الرئيسةية الواية  تحديةدها بةي باةاش ال ة
ونةةف الةةدليل الةة د يحةةدد المهةةام الونيايةةة لعاارةةر الما ةةأة مةة  بةة   تحديةةد ترعيةةة كةةل م

ة قالهادسةية بالاسرة للآبر ايم أ اا  متاق بهيكةل تاظيمةي تةائم علةى أعلةى الكاةاشات الإدارية
.  تيادي قإداري قتااي ي قم رف56قالمهاية مكون م  

The organizational structure is one of the most important elements to be 
identified in corporate building is the guide which determines the functional 
functions of the elements of the enterprise by determining the dependency 
of each employee for the other we have a regulatory structure based on the 
highest administrative, engineering and professional competencies. From 
56 leaders, administrators executives and followers

الإدارة العامة 

General 

Management 

إدارة المشاريع 

Projects 

Management

الشركاء 

Partners 

المشتريات 

Purchase 

العقود والمخططات 

Shop Drawings  &

Contracts 

المكتب الفني 

Technical 

Office 

الموردين 

Supplier's 

المالية 

Finance 

المشرفين 

Supervisors

المهنيين 

Skilled Staff 

ي الهيكل التنظيم

Organizational Chart
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 Our clientsعملائنا 
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Project Listقائمة المشاريع

# Project Name Client Location Starting Date Delivery Date Value

1 Deraa - Ahsa Mall Deraa Al Ahsa 2023/02/02 2023/03/24 SAR 473,272.27

2 Deraa - Al Rawda Deraa Al Dammam 2023/02/05 2023/03/10 SAR 361,140.77

3 Deraa - AL Sawari Deraa AL Khobar 2023/03/02 2023/03/31 SAR 480,395.56

4
Deraa - Al 

Khawarrzmi
Deraa Al Dammam 2023/04/10 2023/04/30 SAR 374,604.48

5 Deraa - Safwa Deraa AL Qatif 2023/01/31 2023/02/28 SAR 231,214.21

6 Deraa - Misk Square Deraa Al Dammam 2023/03/14 2023/04/15 SAR 303,082.77

7 Deraa - AL Jameiien Deraa Al Dammam 2023/02/20 2023/03/31 SAR 308,135.10

8 Deraa - AL Dawha Deraa AL Khobar 2023/04/22 2023/05/31 SAR 385,010.16

9
Deraa - AL 

Muneizilah
Deraa Al Ahsa 2023/05/20 Pending SAR 376,338.76

10 Deraa - Gallerya Mall Deraa Al Jubail 2023/04/25 2023/05/31 SAR 426,632.88

11 Sanitary Unit - Temp Dr.Sulieman Al Habib Rumah 2023/02/15 2023/03/02 SAR 2,000,000.00

12 Gypsum Board S&A Dr.Sulieman Al Habib Riyadh 2023/02/01 Pending SAR 4,000,000.00

13 Epoxy S&A Dr.Sulieman Al Habib Riyadh 2023/03/01 Pending SAR 1,700,000.00

14 Fence S&A Dr.Sulieman Al Habib Tabouk 2023/02/15 2023/02/25 SAR 680,000.00

15 Aldo Al Hokair Jeddah - U Walk 2023/06/07 Pending SAR 242,080.00

16 Aldo ACC Al Hokair Jeddah - U Walk 2023/06/07 Pending SAR 125,960.00

17 LC Waikiki Al Hokair Jeddah - U Walk 2023/06/07 Pending SAR 1,423,110.00

18 Aleph Al Hokair Jeddah - U Walk 2023/06/07 Pending SAR 385,520.00

19 Flying Tiger Al Hokair Jeddah - U Walk 2023/06/07 Pending SAR 410,800.00

20
Yalla Bowling - Tiles 

Renovation
Majid AL Futaim Riyadh- Al Qasr Mall 2023/06/01 Pending SAR 210,000.00

21
Yalla Bowling - Tiles 

Renovation
Majid AL Futaim Riyadh - Riyadh Park 2023/06/01 Pending SAR 220,000.00

22
Yalla Bowling - Tiles 

Renovation
Majid AL Futaim Riyadh - Atyaf Mall 2023/06/01 Pending SAR 210,000.00

23
Yalla Bowling - Tiles 

Renovation
Majid AL Futaim Esplanade 2023/06/01 Pending SAR 180,000.00

24
Yalla Bowling - Tiles 

Renovation
Majid AL Futaim Raka Plaza 2023/06/01 Pending SAR 180,000.00

25
Yalla Bowling - Tiles 

Renovation
Majid AL Futaim Hail Square 2023/06/01 Pending SAR 170,000.00

26
Yalla Bowling - Tiles 

Renovation
Majid AL Futaim

Town Square Al 

Jamiah
2023/05/31 Pending SAR 190,000.00

27
Decathlon - New 

Store
Al Hokair

Riyash - Nakheel 

Mall
2023/04/20 Pending SAR 3,217,270.00

28 Branch Bakery Al Othaim 
Makkah Al 

Shawgiyah
2023/12/06 On site SAR 317,914.05

Total SAR 19,582,481.01
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البناء والتشطيب

Construction and 
finishing
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تعليميةة أق تخصصاا بي تحديم بدمات المرا ي بمختلف أ واعهةات سةواش المرةا ي الصةحية أق ال
تااية  أعمةا  السكاية المختلاة ايم تحدم الخدمات بدتة متميةة قكااشة  ير مسروتة بي

.  الت طيرات الدابلية قالخاريية

We specialize in providing building services of all kinds, whether health, 
educational or residential, providing services with outstanding accuracy 
and unprecedented efficiency in the execution of indoor and outdoor 
finishing work.

البناء 

Construction
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لةي الطةرأ أق  متاق بتااي  كابة الأعما  الخرسا ية السكاية أق الت اريةة قالحةواية الخرسةا ية ع
ااية  ال دران الخرسا ية للأ ااأ قال سور قذلك بويود ياتم هادسي قإشرابي تةادر علةى ت

.  يميع المخططات المطرقاة م  ترل العميل

We are committed to carrying out all residential or commercial concrete 
works and concrete barriers on roads or walls concrete tunnels and 
bridges so there is an engineering and supervision team capable of 
implementing all the plans.

يحالخرسانة والتسل

Concrete and arming
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صةةي  تعترةةر الت ةةطيرات مةة  أهةةم الأعمةةا  بةةي إبةةراق الويةةه الأبيةةر قالاهةةائي للم ةةرق  اتةةي ي
أسةةي  يةةاهةا  بالت ةةطيرات هةةي الماظةةور الخةةاريي للموتةةع الةة د  كلةةل بةةه م هوداتاةةا بةةي ت
الخرةةرة الموتةةع قتتةةأثر الت ةةطيرات بعةةدة عوامةةل مرةةل التكلاةةة العامةةة قالةة قأ ال خصةةي ق

.المهاية

Finishes are one of the most important works in highlighting the final and 
final face of the project until it is ready finishes are the external perspective 
of the site where we are dedicated to our efforts in establishing the site.

finishes are influenced by factors such as general cost, personal taste and 
professional experience

ية التشطيبات الخارجية والداخل

External and internal finishes
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 ةا مة  بةي  م  العمة ش المتميةةي  لةدياا بةي أعمةا  الت ةطيرات الدابليةة درعةه بحةد تةم ابتيار
ق المملكةة مة  الكرير م  ال ركات الماابسة للحيام بتااي  الأبر  لديهم بةي مختلةف ماةاي

لةك بياها الريةاض قالخرةر قالةدمام قالإاسةاش قااةر الرةاي  قالخا ةي ق يرهةا مة  الماةايق قذ
متةر مربةع 7000بحد تم إ  اق ما يحةار . لسرعتاا بي التااي  قالدتة بي إ هاش كابة التااريل

.  بر 30أي ما يعاد  

One of our outstanding customers in the interior finishes business is his 
DERAAH.., We've been chosen from a lot from competing companies to 
carry out their branches in various regions of the Kingdom including Riyadh 
And news and Dammam and al-Ahsa and digging the interior and khafji and 
other areas because of our speed of implementation And accuracy in 
finishing all the details. Approximately 7,000 square meters have been 
completed, equivalent to 30 branches.

ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes
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حةةد تماةةا بلبوتيةةهأيلةةا مةة  الأعمةةا  التةةي تماةةا بتاايةة ها التابعةةة ل ةةركة درعةةه هةةي محةة ت 
.  بتااي  العديد م  المواتع التابعة لهم ضم  سلسلة التعاتدات مع درعه

Also one of the works we have done under the company of His deraah are 
the shops of La beaute.

we've implemented Many of their sites are in the series of contracts with 
His deraah Company 

ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes



16

ي هةي ماركةة بر سةية مسة له بةي بر سةات ققااةدة مة  أهةم ماركةات الت ميةل بةآيآ ةدكيو 
هم هةو مةا العالم بحةد تماةا أيلةا بتااية  العديةد مة  المواتةع الخارةة بهةم قابتيار ةا مة  تةرل

.  يمية ا ع  الماابسي  لاا بي ه ا الم ا 

Q&A is a French brand registered in France and one of the most important 
beauty brands in the world we have also implemented many of their sites 
and our choice by them is what distinguishes us from our competitors in 
this field

ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes
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1100علةى مسةااة مةا يحةار  11م  الأعما  التي تماةا بتااية ها أيلةا هةي محةر شةركة تلاةاق 
.  املمتر مربع ت مل يميع أعما  الت طيرات الدابلية بالكامل باريق هادسي متك

One of the works we've also done is the headquarters of Telfaz11 on an 
area of approximately 1,100 square meters. Includes all internal finishes 
work entirely with an integrated engineering team.

ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes
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ية  المواتةع لأ اا ل  رضي إل أي  غدق بي ردارة ال ركات بي المملكة بحةد تماةا أيلةا بتاا
واتةع الخارة بمت ةر ألةف بةي عةدة ماةايق علةى مسةااات مختلاةة بحةد تةم تسةلم يميةع الم

.  التي تماا بتااي ها بال ودة قالسرعة المطلوبة لدد العميل

Because we only accept to be at the forefront of companies in the Kingdom 
we have also activated private sites-in a aleph stores in several areas on 
different areas, all the sites we have implemented have been delivered.

With the quality and speed required by the customer.

ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: LC WAIKIKI

LOCATION: THE VIEW MALL

AREA: 1700 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: ALEPH

LOCATION: THE VIEW MALL

AREA: 350 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: MARIE FRANCE

LOCATION: THE VIEW MALL

AREA: 105 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: CALL IT SPRING

LOCATION: PANORAMA MALL

AREA: 110 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: MASSIMO DUTTI

LOCATION: KINGDOM MALL

AREA: 600 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: ZARA

LOCATION: PARK AVENUE

AREA: 2600 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: FLYING TIGER

LOCATION: PARK AVENUE

AREA: 130 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: FLYING TIGER

LOCATION: SALAM MALL

AREA: 250 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: ALEPH

LOCATION: HAYAT MALL

AREA: 340 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: ALEPH

LOCATION: RIYADH FRONT

AREA: 300 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: BERSHIKA

LOCATION: NAKHEEL MALL DMM

AREA: 600 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: MARIE FRANCE

LOCATION: NAKHEEL MALL RIYADH

AREA: 120 SM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: OXXO

LOCATION: NAKHEEL MALL DAMMAM

AREA: 160 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: ZIDDY

LOCATION: NAKHEEL MALL DAMMAM

AREA: 130 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: KIKO

LOCATION: MALL OF DAHRAN DAMMAM

AREA: 90 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: STRADIVARIUS

LOCATION: MALL OF DAHRAN DAMMAM

AREA: 650 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: NEW YORKER

LOCATION: JEDDAH PARK MALL

AREA: 1000 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: BERSHIKA

LOCATION: JEDDAH PARK MALL

AREA: 850 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: LC WAIKIKI

LOCATION: JEDDAH PARK MALL

AREA: 1100 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: STRADIVARIUS

LOCATION: JEDDAH PARK MALL

AREA: 450 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: ALEPH

LOCATION: JEDDAH PARK MALL

AREA: 330 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: LEFTIES

LOCATION: JEDDAH PARK MALL

AREA: 850 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: LC WAIKIKI

LOCATION: PARK AVENUE MALL

AREA: 1050 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: ALDO

LOCATION: RIYADH GALLERY MALL

AREA: 115 SQM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: PEDRO

LOCATION: RIYADH GALLERY MALL
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: ALEPH

LOCATION: RIYADH GALLERY MALL
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: IPEKYOL

LOCATION: GRANADA MALL
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: ALEPH

LOCATION: GRANADA MALL
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: CHARLS & KEITH

LOCATION: GRANADA MALL
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: US POLO

LOCATION: GRANADA MALL
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: ANGELS

LOCATION: NAKHEEL MALL DAMMAM
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: FLYING TIGER

LOCATION: MAKKAH MALL
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: ALDO ACCESSORIES

LOCATION: JEDDAH U WALK
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: ALDO

LOCATION: JEDDAH U WALK
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ة التشطيبات الداخلي

Internal finishes

BRAND: NEW YORKER

LOCATION: NAKHEEL MALL DAMMAM
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لعديةد مة  لك ديةا م  أعما  الت طيرات التي تماةا بتااية ها هةي توريةد قتركية  قايهةات 
يةرة بحةد تماةا بتركية  مسةااات كرساسةكوالم اريع قم  أهم ه ه الم اريع هي محطات 

.  م  الوايهات بي العديد م  المواتع بي مدياة ال ريل

One of the finishing works we have implemented is the supply and 
installation of Clydeing facades for many projects one of the most important 
of these projects is the Sasco stations many sites in jubial.

ة التشطيبات الخارجي

External finishes
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ع الخارةةة الملةةاد للحريةةق للعديةةد مةة  الم ةةاريك ديةةا أيلةةا تماةةا بتاايةة  قتركيةة  قايهةةات 
بمحطات الدري  بمسااات مختلاة 

We have also implemented and installed clading fire-fighting facades for 
many projects for stations AL Drees in different spaces

ة التشطيبات الخارجي

External finishes
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تلاةة مة  تم التعاتد أيلا  مع شةركة بةواق الحكيةر لتااية  العديةد مة  الأعمةا  مةي مواتةع مخ
ملكة ضماها مت ر ألف الخاص بمات ات آبل على مسااات قمواتع مختلاة بي ماايق الم

Fawaz Al-Hokair was also contracted to carry out many works in various 
locations, including a aleph store for Apple products on different areas and 
locations in the Kingdom

تعاقداتنا 

Our contracts

ة التشطيبات الخارجي

External finishes
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BRAND: ALEPH

LOCATION: RIYADH THE VIEW MALL

AREA: 350 SQM

ة التشطيبات الخارجي

External finishes
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BRAND: ZARA

LOCATION: RIYADH PARK AVENUE

AREA: 2700 SQM

ة التشطيبات الخارجي

External finishes
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BRAND: LC WAIKIKI

LOCATION: RIYADH THE VIEW MALL

AREA: 1700 SQM

ة التشطيبات الخارجي

External finishes
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Establishment of a temporary hospital in Remah, an area of 600 square 

meters Construction and finishing The works were completed within 15 

days from the date of receipt

ة التشطيبات الخارجي

External finishes

متةر مربةع الراةاش قالت ةطي  قتةم ال تهةاش مة 600إ  اش مست اى مؤت  بي رماح مسااة 
يوم م  تاريخ الست م15الأعما  ب   
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Total quantities 3000 square meters Supply and installation of a mechanical 

elevator with marble - Al Sahafa District.

ة التشطيبات الخارجي

External finishes

.ةاي الصحاب-متر مربع توريد قتركي  مصعد ميكا يكي بالربام 3000إيمالي الكميات 
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التصميم

Design
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The exterior design is a natural extension Of interior décor in terms of 

needs and space; It gives a distinctive character and an aesthetic 

appearance; and the elegant shape that shows the beauty of the design 

from the insider but this exterior design needs for special ingredients and 

great interest in the outer area Because everything begins to be beautiful 

and exquisite from its exterior, Knowledge Vision is interested in design, 

exterior because of its importance in giving the first impression of the 

shape of the interior design

التصاميم الخارجية

Exterior designs

سااة؛ بهةو يعد التصميم الخاريي امتدادا يريعيا للديكور الدابلي م   ااية الاتيايات قالم
؛ قل لك ي   أن يتمية التصميم الخةاريي بةال رتي قال ةكل يعطى يابعا  مميةا قمظهرا يماليا 

ومةات الأ يق ال ي يظهر يمةا  التصةميم مة  الةدابلت لكة  هة ا التصةميم الخةاريي يحتةا  لمح
ه قلأن كةةةل شةةةيش يرةةةدأ يمالةةةه قرقعتةةةه مةةة  شةةةكل. بارةةةة قاهتمةةةام كريةةةر بالمسةةةااة الخارييةةةة

عطةاش أق  الخارييت بإن شركة سريع العربية تهتم بالتصميم الخاريي لمةا لةه مة  أهميةة بةي إ
.ا طرا  ع  شكل التصميم الدابلي
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And because we always aspire to be one of the competing design 

companies over the years coming with an engineering team of creators and 

pioneers of architectural ideas in the field of design external and bring out 

ideas that affect the customer's requirements

التصاميم الخارجية

Exterior designs

  قلأ اةةةا دائمةةةا   طمةةة  لأن  كةةةون مةةة  ضةةةم  ال ةةةركات الماابسةةةة بةةةي م ةةةا  التصةةةميم بةةة 
ي الساوات الحادمة قذلةك بويةود يةاتم هادسةي مة  المرةدعي  قرقاد الأبكةار المعماريةة بة

.  م ا  التصميم الخاريي قإبرا  أبكار تم  متطلرات العميل
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Do you realize the importance of your interior design? Rapid Arabian 

perfect and fastest solution the design team will help you create a look that 

demonstrates luxury and meets the limits of your budget uniquely as they 

will help you decide by viewing more than one model to give you the 

opportunity to choose.

التصاميم الخارجية

Exterior designs

ر  هةةل تةةدرم أهميةةة التصةةميم الةةدابلي الخةةاص بةةك  سةةريع العربيةةة هةةي الحةةل الأمرةةل قالأسةة
ي اةةدقد بسةةوف يحةةوم بريةةق التصةةميم بمسةةاعدتك علةةى إ  ةةاش مظهةةر يوضةة  الاخامةةة قيلرةة

 مةوذ  بي اتخاذ ترار ع  يريةق عةرض أكرةر مة سيساعدقمميةا يتك ب كل بريد كما أ هم 
لإتااة الاررة لك بي البتيار 
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يأعمالنا في التصميم الداخل

Our interior design
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ةالاتصالات والصيان

Communication 
and maintenance
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Faithful to its commitment to produce unparalleled networking experiences 

based on know-how and proficiency, is a Telecommunication service 

provider offering a compelling mix of technology services products, and 

turning technology into practical solutions.

VKC offers complete solutions in the areas of Telecom (wireless & fixed) 

GSM, OSP, FTTX, O & M as well as complete solutions in the area of IT.

الاتصالات والصيانة

Communication and maintenance

حةدم بةةدمات إيما ةا بالتةاماةةا بإ تةا  ت ةةار  شةركات متميةةةة لتعتمةد علةةى المعربةة قالكاةةاشةت ت
لوييةةا إلةةي اتصةةالت متاوعةةة قالتةةي تعترةةر مةة  مات ةةات بةةدمات التكاولوييةةات قتحويةةل التكاو

كية الةةو  عمليةةة تحةةدم شةةركة رريةةة المعرضةةة الةةول كاملةةة بةةي م ةةالت التصةةالت ال سةةل
 IBSق  FTTXق  O&Mقالرابة  بالإضةابة إلةى الةو  كاملةة بةي م ةا  تكاولوييةا المعلومةات 

 GSMق  OSPق
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Our vision is articulated around continuous innovation and a Total Quality 

Management business practice model. VKC j5 looking forward to expanding 

its presence in the field of all Telecom Projects Services and enhance its 

capabilities and services portfolio to include all kind of Telecom support 

services and commissioning works for GSM, CDMA, OSP, IBS and IT 

networks.

Through our quality, performance and price, we will grow our customer 

base & be their 1st choice for all Enterprise IT solutions and for lifecycle 

'support to strategic programs in Saudi Arabia. By 2030, we will be one of 

the top 5 IT Companies in Saudi Arabia, continuing to provide state of the art 

solutions.

الاتصالات والصيانة

Communication and maintenance

تطلةع ت. تتمحور رريتاةا اةو  البتكةار المسةتمر ق مةوذ  ممارسةة أعمةا  إدارة ال ةودة ال ةاملة
ة إلى توسيع قيودهةا بةي م ةا  يميةع بةدمات م ةاريع التصةالت قتعةيةة تةدراتها قمحاظة

بةةةدماتها لت ةةةمل يميةةةع أ ةةةوا  بةةةدمات دعةةةم التصةةةالت قشةةةركات تكاولوييةةةا المعلومةةةات
 GSMق  CDMAق  OSPق IBSقأعما  التكليف ل ركات 

  م  ب   ال ودة قالأداش قالسعرت ساامي تاعدة عم ئاا ق كةون بيةارهم الأق  ل ميةع الةو
مملكةةة تكاولوييةةا المعلومةةات للمؤسسةةات قدعةةم دقرة الحيةةاة للرةةرام  السةةتراتي ية بةةي ال

شةةةركات لتكاولوييةةةا 5ت سةةةاكون قااةةةدة مةةة  أبلةةةل 2030العرسةةةة السةةةعودية بحلةةةو  عةةةام 
المعلومات بي المملكة العربية السعوديةت قساوارل تحديم أادث الحلو  
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Experience

Over 4 years of experience in the fields of acquisition, construction and 

maintenance of telecom networks during which we have been acting as a 

prime turnkey contractor to the most distinguished GSM operators in Saudi 

Arabia. Supplying materials to different operators, added enough 

experience to our procurement staff in procuring communications-related 

materials fully complying with international standards at competitive 

prices.

الاتصالات والصيانة

Communication and maintenance

خبراتنا 

تت ايةم لأكرر م  أربع ساوات م  الخرةرة بةي م ةالت اتتاةاش قباةاش قرةيا ة شةركات التصةال
ي المملكةةة عملاةةا ب لهةةا كمحةةاق  رئيسةةي تسةةليم ماتةةاح لم ةةغلي ال ةةركات الأكرةةر تميةةةا  بةة

الم تريات بةي العربية السعودية قتوبير المواد لم غلي  مختلاي ت برراتاا كابية لموناي
.  أسعار تاابسيةشراش المواد المتعلحة بالتصالت التي تتوابق تماما  مع المعايير الدقلية قب



71

Our Mission

To be the partner of choice for Saudi's leading service providers, 

governments, and enterprises by creating a successful partnership with 

them throughout the construction, creation, building, and maintaining the 

most innovative, reliable, and cost-effective communications networks and 

meet their customers' growing needs through the rapid deployment of new 

communication services.

الاتصالات والصيانة

Communication and maintenance

مهمتنا

لكةةة أن  كةون ال ةةريك المالةةل لمحةةدمي الخةةدمات قالحكومةات قال ةةركات الرائةةدة بةةي المم
اش قباةاش العربية السعودية م  ب   إ  اش شراكة  ايحة معهم بي يميع أ حاش المملكة قإ  

تلرية ااتيايةات قريا ة شركات التصالت الأكرر ابتكارا قموثوتة قبعالية م  ايم التكلاة ق
عم ئهم الاتيايات المتةايدة م  ب   الا ر السريع لخدمات التصالت ال ديدة 
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أعمال الطرق 

Road works
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Implementation of all road works from earthworks to asphalt layers, road 

planning and paving, in addition to the paints of hot and cold roads, we rely 

on the latest equipment to ensure quality.

أعمال الطرق

Road works

تخطةةي  تاايةة  كابةةة أعمةةا  الطةةرأ بدايةةة مةة  الأعمةةا  الترابيةةة ق هايةةة بطرحةةات الأسةةال  ق
الطرأ قالررفت بالإضةابة إلةى دها ةات الطةرأ الحةارة قالرةاردةت  عتمةد بةي ذلةك علةى أاةدث

.  المعدات للمان ال ودة
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Earth works 

Carry out all dirt works, preliminary and final land settlement work, drilling 

and backfilling work in all types of soil including rocky and solid soil and 

site cleaning, and we rely on the latest equipment ta ensure quality.

أعمال الطرق

Road works

الأعمال الترابية 

حاةر قالةردم تااي  يميع الأعما  الترابية قأعما  التسوية الأقليةة قالاهائيةة لةلأرض قأعمةا  ال
 عتمةد بةي بي يميع أ وا  التربة بمةا بةي ذلةك التربةة الصةخرية قالصةلرة قتاظيةف المواتةع ق

.  ذلك على أادث المعدات للمان ال ودة
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Interlock and tiles

Implementation of Interlock, Burdura and Tile works of various kinds.

There is an integrated team of skilled workers with long experience and 

capable of achieving the highest quality.

أعمال الطرق

Road works

والبلاط الانترلوك

امةةل مةة  قالةةر ب بمختلةةف أ واعةةه ايةةم يويةةد بريةةق متكقالرةةردقرةال ترلةةومتاايةة  أعمةةا  
.العمالة المهارة ذات الخررة الطويلة قالحادرة على الإ  اق بأعلى يودة
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الأنظمة الأمنية 

Security systems
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Security Cameras

Fingerprint Systems

Protection against theft

networks

Centrals

intercom

Audio Systems

maintenance contracts

الأنظمة الأمنية 

Security systems

كاميرات المراترة 

أ ظمة الرصمة 

الحماية م  السرتة 

ال ركات 

ساترالت 

ا تركوم 

أ ظمة روتيات 

عحود ريا ة 
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الأنظمة الأمنية 

Security systems

Culture of Security Systems

The culture of security control derives from the concept of "control It which 

is one of the pillars of public administration. In order to achieve its goal of 

protecting property and profits, it is necessary to identify the optimal choice 

of products and service provider as a long-term successful partner to be 

reassured and comfortable.

ثقافة الأنظمة الأمنية 

عةةد ركةة  مةة  أركةةان ا( الرتابةةة ) ثحابةةة المراترةةة الأمايةةة ماررحةةة مةة  ماهةةوم  لإدارة قالتةةي تد
مرةةل العامةةةت قلكةةي تححةةق هةةدبها قهةةو امايةةة الممتلكةةات قالأرقاح تتطلةة  تحديةةد الخيةةار الأ

.  الرااةللمات ات قمةقد الخدمة ك ريك   اح على المدد الرعيد لكي تاعم بالطمأ ياة ق



79

الأنظمة الأمنية 

Security systems

Security systems

Day and night photography, photography resolution up to 1080

Smart infrared technology. Lens: fixed lens. Resolution in imaging: 2 mega 

pixels.

image sensor level; CMOS sensor the sensor high quality performance.

 camerasالكاميرات 

:  بيآيمعلومات ع  كاميرات هيك بي   

1080تصوير  هاري قليليت دتة التصوير تصل إلى 

مي ا بكسل 2:الدتة بي التصوير. عدسة ثابتة: العدسة. تحاية الأشعة تح  الحمراش ال كية

مست عر الة ودة : مستود مست عر الصورة CMOSيحوم المست عر بأداش عالي 
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الأنظمة الأمنية 

Security systems

Zkteco 

ZKTeco devices are equipped With all the necessary integration tools for your project and your 

company with the ability to install, strengthen and integrate with time of attendance software, and 

control access that allows you complete solutions to manage your employees. These devices help 

you improve the productivity of your organization's employees at the individuals management or 

company level, through time management, workforce management solutions and their integration 

with other programs„ Through these devices you will allow specific individuals, to access specific 

areas Of the company or enterprise, such as administrators, cleaners, etc., i.e. you can allocate 

certain devices to every place where a specific category of employees is allowed to enter. ZKTeco 

devices provide you with clear audit reports as well as time records and staff attendance dates. 

ZKTeco devices can be used in various business sectors, such as enterprises, companies, hotels and 

Bio metric entry devices provide protection to your home or company, documents and 10 cards can 

be falsified to people, passwords can be hacked, but human biometrics are the only thing that cannot 

be forged or hacked, so these devices are the safest.

 Zktecoجهاز البصمة 

مةةةةقدة ب ميةةةع أدقات التكامةةةل اللةةةرقرية لم ةةةرقعك قشةةةركتك مةةةع إمكا يةةةة الترريةةة (ZKTeco)أيهةةةةة 
لإدارة قالتةةدعيم قالتكامةةل مةةع بةةرام  قتةة  الحلةةورت قالةةتحكم بةةي الورةةو  التةةي تتةةي  لةةك الةةو  كاملةةة

بةراد أق تساعدم ه ه الأيهةة بي تحسي  إ تايية موناي مؤسستك سواش على مسةتوي الأ. مونايك
الإدارة أق ال ةةركة ككةةلت قذلةةك مةة  بةة   الةةو  إدارة الوتةة  قإدارة الحةةود العاملةةة قتكاملهةةا مةةع بةةرام  

مةة  بةةد  هةة ه الأيهةةةة ستسةةم  لأبةةراد محةةددي  بالورةةو  إلةةى ماةةايق محةةددة مةة  ال ةةركة أق . أبةةرد
هةةةة المؤسسةةةت مرةةل المةةوناي  قالإداريةةي  قعمةةا  التاظيةةف قمةةا إلةةى ذلةةكت أي ألةةه يمكاةةك تخصةةي  أي

تحةارير (ZKTeco)تحدم لك أيهةة . معياة لكل مكان يم  م  ب لها لائة محددة مة  الموناي  بالدبةو 
يمكةةة  اسةةةتخدام أيهةةةةة . تةةةدتيق قاضةةةحة بالإضةةةابة إلةةةى سةةة  ت الوتةةة  قمواعيةةةد الةةةور المةةةوناي 

(ZKTeco)تةةةوبر أيهةةةةة . بةةةي مختلةةةف تطاعةةةات العمةةةلت كالمؤسسةةةات قال ةةةركات قالااةةةادأ قالمصةةةا ع
هوية للأشةخاصت الدبو  بالمحايي  الحيوية الحماية لماةلك أق شركتكت بيمك  تةقير الوثائق قبطاتات ال

  تةقيةره قيمك  ابتراأ كلمات المرقرت قلك  المحايي  الحيوية للإ سان هةي ال ةيش الوايةد الة ي ل يمكة
. أق ابتراتهت قبالتالي بإن ه ه الأيهةة هي الأكرر أما ا



+966 11 2100490

info@rapidarabian.com 

www.rapidarabian.com 

الرياض-المملكة العربية السعودية 
دبي–الإمارات العربية المتحدة 

Saudi Arabia - Riyadh
United Arab Emirates - Dubai
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